
poštnina plačana 
pri pošti 4271

iuba jeseniških študentov



KazaloUvodnik
En teden razmisleka o tem, kaj vam ponuditi v tokratnem 
uvodniku, ni privedel do optimizma polne košare domi
slic, ki bi jo ob novem letu pri nas lahko odložil Dedek 
Mraz. Niti s koncem sveta niti koledarskim novim letom 
se situacija v družbi ni bistveno spremenila. Vendar kot 
pravi star ljudski rek, na mladih svet stoji. Kaj pa, če druž
ba čaka na nas, študente in dijake, da bi s svojo mladostno 
energijo, voljo do življenja, kreativnostjo in inteligento- 
stjo ustvarili boljši jutri? Mogoče pa res, zato se tudi v 
prvem mesecu novega leta ne bomo vdali v usodo in Brca- 
telji smo za vas pripravili pravi zimski napitek informacij 
in idej.

h Januarja dražje,
■ februarja ceneje

1 D-E-L-E-T-E

, Intervju z alpsko 
smučarko Marušo Ferk

Kaj bomo počeli 
januarja

J Informator

Od novega vodstva Kluba jeseniških študentov, intervju
ja z alpsko smučarko Marušo Ferk do idej, kako preživeti 
zimske dneve, vmes pa nekaj informacij o subvencijah, 
novih in stalnih klubskih projektih, dogajanja na Rogli in 
seveda Anina sanjarjenja.

4 Dogodek meseca

Zato pa ostajamo optimisti, pa vi?

Eva Brane
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JANUARJA DRAŽJE, FEBRUARJA 
CENEJE

m

S študijskim letom 2012/13 je v veljavo stopil nov zakon, zaradi 
katerega so nekateri dijaki ostali brez državnih štipendij, ukinjen je 
bil dodatek k Zoisovi štipendiji glede na dohodek v družini štipendista, 
odvzet pa je bil tudi dodatek za prevoz za izobraževanje izven kraja 
stalnega prebivališča.

Kot nadomestilo dodatka za prevoz se 
je vlada določila, da se bodo študentje 
in dijaki lahko vozili v študijsko me
sto s subvencioniranim prevozom. O 
tem smo govorili že v eni izmed prej
šnjih številk. Sedaj pa je kot strela z 
jasnega sredi decembra s strani Mi
nistrstva za infrastrukturo in pro
stor prišla novica, ki bo študentom 
in njihovim staršem spet podražila 
življenje. Zaradi vložene pobude za 
referendum s strani sindikatov proti 
Zakonu o izvrševanju proračuna, naj 
ministrstvo ne bi imelo dovolj sred
stev za subvencioniranje mesečnih 
vozovnic. Referendumska pobuda je 
bila 21.12. umaknjena. Teden dni prej 
pa so kljub dejstvu, da se še ni vedelo, 
ali bo do referenduma dejansko sploh 
prišlo, medresorsko uskladili Pravil
nik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o določanju cen subvenci
oniranega prevoza in ga v Uradnem 
listu objavili prav na dan umika re
ferendumske pobude. Spremenjen 
pravilnik je začel veljati z januarjem, j 
In koliko ste zaradi podražitve mora®

plačati za mesečno vozovnico:
• od 5 km do 60 km - prej 20 evrov, 
januarja 35 evrov;
• od 60 km do 90 km - prej 30 evrov, 
januarja 40 evrov;
• oddaljenost več kot 90 km - prej 50 
evrov, januarja 60 evrov;
• mesečna vozovnica za 10 voženj - 
prej 15 evrov, januarja 25 evrov.
Poleg podražitev vozovnic za žele
zniški promet so študentje in dijaki, 
ki uporabljajo kombinirano mesečno 
vozovnico, morali doplačati tudi vo
zovnice za mestni potniški promet 
v Ljubljani in Mariboru (doplačilo 5 
evrov) in na Jesenicah (doplačilo 15 
evrov).

Zakaj je do podražitve v januarju 
sploh prišlo, dolgo ni bilo jasno. Se 
vedno se pojavljajo dvomi in vpraša
nja, čemu je bilo potrebno spremeniti 
Pravilnik prav na dan, ko je bila refe
rendumska pobuda umaknjena. Dija 
ki in študentje z letošnjim letom žara 

uveljavitve Zakonado uveljavljanju 
"avic iz javnih sredstev ne dobiv



več dodatka za prevoz. S sistemom 
subvencioniranja mesečnih vozovnic, 
kije v januarju prinesel podražitev, so 
povzročili poslabšanje socialnega po
ložaja študentov, predvsem tistih naj
revnejših. Subvencionirane vozovnice 
so sicer olajšale družinske proračune, 
saj so bili pred tem prevozi v študij
sko mesto ogromen finančni zalogaj. 
Po zbranih podatkih v nekaterih pri
merih letni prihranek na račun prevo
za znaša kar 1500 evrov na dijaka in 
študenta, subvencionirane vozovnice 
pa uveljavlja že več kot 66.000 upra
vičencev.

In kaj nam prinaša februar? Glede na 
to, da se tovrstni pravilniki in zakoni 
lahko spremenijo skoraj z danes na 
jutri (kot je bilo v primeru podražitve 
za januar), bi to težje napovedali. Tre
nutno Ministrstvo za infrastrukturo 
in prostor zagotavlja, da bodo cene 
vozovnic s februarjem 2013 spet pa
dle na prvotno raven, obljublja pa celo 
kompenzacijo na račun dražje januar
ske vozovnice. Na kakšen način bodo 
kompenzacijo uredili, se še dogovar
jajo.

Čemu je bilo zares potrebno tovrstno 
dvigovanje cen, ne bomo nikoli izve
deli. Upamo pa, da do dvigovanj cen 
na dvomljive načine ne bo več priha
jalo, saj še kako otežujejo družinske 
proračune. V februarju upajmo na 
pocenitev subvencionirane vozovni
ce vsaj za toliko, kot se je v januarju 
podražila.

Tea Noč

grafike
Stenske in okenske 
dekoracije, fototapete 
za dom in podjetje.

design oprema
Oblikovanje in izvedba 
grafik, grafična oprema 
trgovin in poslovnih 
prostorov.

print reklam
Digitalni tisk, offset, 
tisk na tekstil, tisk 
velikega formata, 
nalepke, tampotisk.

vizual sistemi
Oglasne table in napisi, 
promocijska oprema, 
tekstil in oblačila, 
avtografike.

■■■■■ I lakta« Group, profitni ceni«
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Živijo, nov koledar, živijo, nov planer, živijo, 2012 ... Ups, oprostite, 
2013!
Po generalnem čiščenju kopalnice in sobe in ne vem koliko (nisem 
štela) After Eight čokoladnih tablicah se mi je le uspelo spraviti pred 
bel list papirja in pretočiti svoje misli v vašo Brco. Sicer so bolj pra
zne kot polne in zdi se, da je veliko lažje čistiti, kot razmišljati. Ti
pično januarsko.

Tokrat mi misli (beri: sivih celic) za 
spremembo ni požrla kapljica rujnega 
decembrskega. Prej kot to so vse osta
le zapakirane v kupu tekstov, ki sem 
jih pripravljala za svoje govore na pri
reditvah. Priznam, tudi pri teh tekstih 
sem se velikokrat znašla pred belim 
listom in čakala na praznično inspi
racijo, ki ponavadi pride z dvanajstim 
mesecem v letu. Pa je letos kar ni in ni 
bilo. Pa ne samo pri meni, imam obču
tek, da smo kar vsi ostali brez tipične 
decembrske iskrice. Kje se je izgubila, 
ne vem. Verjetno jo je nekdo s klikom 
copy/paste prestavil na kup recesije. 
Kakor koli že, meni je že nekako uspe
lo bele liste zapolniti z besedami in 
mislimi ter jih spraviti pred mikrofon, 
verjamem pa, da imate tudi vi za sabo 
kakšno pošteno decembrsko, ki vam 
še zdaj odmeva po glavi.

preveč žejnih ponočnjakov. 5, 4, 3, 2, 
1 ... in, kot bi mignil, je bilo vsega ko
nec. Na veselje, objeme, poljube, želje 
in voščila nas spomni samo še kakšen 
utrinek teh dogodkov, ki švigne mimo 
na lenoben dan. No, te pa zna iz janu
arske lenobnosti hitro prebuditi ka
kšna slika, na kateri tvoj pogled že pri
jetno cilja v neznano daljavo, prijatelj 
ali znanec pa jo vseeno prilepi na tvoj 
virtualni zid v spomin na tisto noro 
praznovanje. Hej, d-e-l-e-t-e (izbriši), 
preden to zagleda kakšen »hudec« ali 
simpatija.

Z iskrico ali brez, odštevali smo in og
njemet je, bum!, odbliskal svoje. Za 
njim je ostal samo še asfalt, prekrit,s 
smetmi, bleščicami, steklenicami pe
nine in, oprostite izrazu, »bruhicaj

Za januar bi se prilegla kar tipka pau- 
se/break. Planer prazen, v glavi nula, 
v denarnici minus. Listi še brez zgod
be, telo pa na decembrski pogon, torej 
se ne uspava pred 1. uro zjutraj, ker si 
žA)tš>..da bi še letal tja in sem, odšteval 
sekunde do polnoči in praznoval. Pau-

No, sicer pa bo že ^eltičkmalu na ko- 
arju narisan krafeMebruar. Takrat 

irašanja »Kje s' biu za nov let?« ne
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več in zopet bo vse po starem. Treba 
si bo izmisliti nove teme za debato 
ob mimobežnem srečanju z znanci. 
Letnico bomo že pravilno pisali, brez 
kracanja čez zadnjo številko in popra
vljanja dvojke na trojko. Zopet bo čas 
za nove podvige v izpitnem obdobju, 
ki si ga boste želeli izbrisati tako hitro, 
kot nezaželeno fotografijo s postrani 
pogledom z virtualnega zidu. 
D-e-l-e-t-e in pika.

in naprej, neznanim »programom« 
naproti. Sproti pa si ne pozabite shra
njevati vsega, da ne pride do stresa, ko 
ti tudi Ctrl-Alt-Delete ne bodo poma
gali.

ENTER in akcija! Meni pa za tale me
sec oprostite, moja malenkost je še ve
dno na ... buffering (nalagam) ....

Ana Pirih

Želeli ali ne, treba bo pritisnit ENTER 
in se spravit v akcijo. Pa naj bo leni ja
nuar, čakajoč na februar. Dvakrat klik

UTRINEK UČENČEV OŠ 
POLDETA STRAŽIŠA

V četrtek, 6. 12. 2012, smo se učenci Amir, Miha, Dani, Aleš, Nermina, 
Sedina in učiteljica Veronika Repinc Bajrič odpravili v Mladinski center 
Jesenice. Tam je tudi Klub jeseniških študentov.
Tja smo nesli čestitke, ki smo jih izdelovali pri delovni vzgoji. Čestitke 
smo naredili tako, da smo najprej izdelali motiv in ga izrezali iz linoleja. 
Potem smo ga premazali s tiskarsko barvo in odtisnili na papir. Kasneje 
smo še okrasili z barvo in z bleščicami. Naredili smo 40 čestitk. Gospod 
Grega Mihalič nas je lepo sprejel ter nas zelo prijazno pogostil s sokom 
ter piškoti. Nato smo se usedli in začeli pogovarjati. Predstavil nam je 
dejavnosti kluba, mi smo pa pripovedovali o naših dosežkih. Dobili smo 
tudi zelo lepa darila: brisačo, majico ter kemično pisalo.
Zelo smo veseli sodelovanja s Klubom jeseniških študentov in si želimo 
takšnega sodelovanja še naprej.

Napisala sta: Aleš Arnol in Nermina Halilič
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MARUŠO FERK
Maruše Ferk ne poznamo le Jeseničani, ampak jo kot zastopnico enega 
najbolj gledanih in spremljanih zimskih športov pri nas - govorimo se
veda o alpskem smučanju - pozna vsa Slovenija. Za nas je spregovorila 
o svoji karieri, vzponih in padcih, prednostih in slabostih vrhunskega 
športa ter nam zaupala, kaj jo še veseli poleg smučanja ter kakšni so 
njeni načrti za prihodnost.

Kaj lahko na kratko poveš o sebi in 
svoji športni poti, kakšni so tvoji 
uspehi in najboljša uvrstitev v ka
rieri?
Rodila sem se 27. septembra 1988 na 
Jesenicah. Imam starejšo sestro Moj
co, ki se je prav tako ukvarjala s smu
čanjem, moj oče je bil trener v klubu 
(ukvarjal se je tudi z nogometom, bil 
vratar pri hokeju), moja mami pa se je 
ukvarjala z različnimi športi (plavanje, 
košarka, smučanje, gimnastika), zato 
mislim, da je bilo tudi zame že vnaprej 
določeno, da bom športnica. Ker se je 
sestra ukvarjala s smučanjem in bila 
vpisana v klub, so tudi mene vpisali 
v SK Jesenice. Izgleda, da me zgodnje 
vstajanje, mraz in napornost športa 
niso motili, zato sem vztrajala naprej. 
Na začetku, ko sem bila še v osnovni 
šoli, nisem imela toliko izostanka od 
pouka zaradi smučanja, zato tudi ni
sem imela večjih težav pri sledenju 
snovi. Kasneje, v srednji šoli, pa je bil
izostanek krepko večji - mislim, da
sem vsega skupaj v štirih letih v ki o#

peh presedela samo kakšnih 9 mesecev 
(obiskovala sem gimnazijo Kranj). Do 
15. leta oziroma do končane osnov
ne šole sem tekmovala na različnih 
nivojih tekmovanj: najprej sem bila v 
skupini cicibank, nato sem za dve leti 
prešla v kategorijo mlajših mladink, 
naslednji dve leti pa še v kategorijo 
starejših mladink. Ko sem končala 
osnovno šolo in se vpisala na srednjo 
šolo, sem tudi prešla v FIS program, 
kar pomeni, da sem lahko začela na
stopati na vseh tekmah evropskega in 
svetovnega pokala in na 01. Odmevne 
rezultate sem začela dosegati v sezoni 
2006/07, ko sem bila stara 18 let. V 
evropskem pokalu sem skupno zase
dla 2. mesto (česar ni dosegel še noben 
slovenski tekmovalec ali tekmovalka), 
posamezno mA^mesto v superkombi- 
naciji in 3. mesto v slalomu. S temi re
zultati sem si zagotovila nastope v sve
tovnem pokalu za naslednjo sezono. V 
tej sezoni, bolj konfet 21. 1. 2007^/"" 

nastopila na svoji prvi tekmi za 
etovni pokal v Italijanski Gortini



d'Ampezzo in osvojila 18. mesto. To 
leto sem tudi prvič nastopila na član
skem ter mladinskem svetovnem pr
venstvu. V sezoni 2008/09 sem se bolj 
posvetila slalomu, takrat sem dosegla 
tudi svojo najboljšo dosedanjo uvrsti
tev v karieri, to je 3. mesto v slalomu 
v Garmisch Partenkirchnu. Leta 2010 
sem prvič nastopila na Olimpijskih 
igrah v Vancouvru v Kanadi, kjer sem 
dosegla 15. mesto v kombinaciji, ter to 
leto dosegla tudi najboljšo uvrstitev 
v smuku - 4. mesto. V letih 2011 in 
2012 sem dosegla kar nekaj uvrstitev 
med 10 najbolših v različnih discipli
nah. Letošnja sezona se je zame začela 
zelo pozitivno, saj sem zelo napredo
vala v slalomu, trenutno pa sem žal 
poškodovana.

vir foto: Facebook

Kako vidiš svojo prihodnost po 
zaključeni smučarski karieri?
Sprva si želim dokončati študij, torej 
diplomirati, nato pa si želim odpreti 
svojo trgovino s športno opremo (za 
smučanje, MTB, golf), govoriti 6 je

zikov (sedaj jih 5, vendar ne povsem 
tekoče), rada bi bila zaposlena v fir
mi, kjer bi se ukvarjali z organizacijo 
dogodkov. V prostem času želim de
lati tudi na področju promocije in se 
ukvarjati s snemanjem kratkih video
spotov. Živela bi nekje ob morju, kjer 
bi imela na dosegu tako gore (poleti za 
MTB, pozimi za smučanje) kot morje - 
mogoče v Nici v Franciji (smeh).

Čemu vse se zaradi vrhunske
ga športa odpoveduješ in kaj si z 
njim pridobila?
Zaradi svojega športa sem se odpo
vedala marsičemu, vendar mi ni žal. 
Najtežje je, ko si v puberteti, ko začneš 
hoditi v srednjo šolo, spremeni se oko
lje, dobiš drugo družbo itd., vendar jaz 
na srečo nisem bila v nobeni dilemi, ali 
bi nadaljevala ali ne. Smučanje mi je 
od nekdaj pomenilo več kot vse ostalo 
in zato se tudi nisem zelo navezala na 
svojo novo družbo, nove sošolce; na 
koncu se tako nismo skoraj nič pozna
li, saj se nismo nič videli. Vesela sem, 
da sem izbrala šport, zdravo življenje, 
ne pa kakšnih drog ali slabe družbe. S 
tem, da sem se odločila za šport, po
sebno pa za smučanje, sem tudi zelo 
veliko pridobila, zelo veliko sem se na
učila. Zaradi potovanj sem postala prej 
in bolj samostojna, bolj odgovorna, 
naučila sem se več jezikov, prepotovala 
kar nekaj sveta in spoznala zelo veliko 
super ljudi.
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Lahko opišeš, kako poteka en dan 
življenja vrhunske smučarke med 
sezono?
Za primer bom dala en dan treninga 
v Švicarskem Zermattu. Vstanem ob 
5.15 zjutraj, sledi zajtrk in odhod na 
gondolo. Okrog 7. ure sem na smu
čišču, nato sledi uro in pol prostega 
smučanja in ogleda proge. Glavni del 
treninga se dogaja med 9. in 12. uro, 
ko opravim 12 voženj po progi. Po od
hodu s smučišča sledi kosilo in počitek, 
kasneje imam še kondicijski trening. 
Pozno popoldne so na vrsti videoana- 
liza smučanja, sestanek in večerja. Po 
večerji imam nekaj prostega časa, spat 
grem ob približno 21.30.

Kako je s financiranjem v smuča
nju, koliko so ti pomagali starši, 
sponzorji, smučarska zveza?
Na začetku so me finančno podpirali 
starši. Kasneje, ko sem prišla v repre
zentanco, sem bila financirala s stra
ni Smučarske zveze Slovenije. Sedaj 
si že nekaj let, odkar je nastala kriza, 
plačujem del stroškov sama, npr. stro
ške odhoda v Južno Ameriko, letalsko 
karto, prtljago ... Že dve leti imam tudi 
osebnega sponzorja, njegov logo je vi
den na moji čeladi; to je Cambozola, 
tovarna nemških sirov. Kar zaslužim, 
ponavadi prihranim, da potem lahko 
pokrijem stroške smučanja. Smuča
nje je zelo drag šport, zato se morapr 
zahvaliti staršem, da so me bili pripra- ) 
vij eni financirati na začetku in dafr®

tudi sedaj včasih pomagajo, še zlasti 
pa se jim zahvaljujem, da so v meni vi
deli tak potencial.

Vemo, da si trenutno poškodova
na; kako je prišlo do te poškodbe?
27. novembra 2012 sem na treningu 
v Lake Louisu v Kanadi padla, ko sem 
pri hitrosi lOOkm/h s smučkama uda
rila skupaj in si pri tem zlomila levi 
gleženj ter natrgala stransko notra
njo vez desnega kolena. Takrat se mi 
je svet obrnil na glavo. Sicer pa sem v 
svoji karieri imela kar nekaj padcev in 
s tem poškodb že pred tem. Pred svojo 
prvo tekmo pri 16. letih sem na tre
ningu superveleslaloma padla na sko
ku, bila je megla. Izgubila sem spomin, 
zato pravzaprav sploh ne vem, kako se 
je to zgodilo, sem pa zaradi tega ostala 
v bolnici cel teden, imela sem pretres 
možganov ter porezan obraz zaradi 
smučarskih očal, vse ostalo je bilo celo 
(smeh). Nato sem večkrat z roko zade
la ob količek in imela v opornicah obe 
roki (smeh). Le enkrat sem imela po
čeno kost v zapestju, drugače pa nobe
nega drugega zloma, do sedaj seveda. 
Aprila lani sem imela tudi operacijo na 
levem kolenu.

Kaj te veseli, kaj rada počneš v 
prostem času/izven sezone?
Imam kar nekaj hobijev. Zelo rada 
ukvarjam z gorskipi kolesarjenjem, 

pustom s kolesdmy po kamnih in 
alah (smeh). Imam posebno kolo



z dvojnim vzmetenjem, zato je to su
per. S tem poskušam premagati strah, 
vadim ravnotežje, zbranost in hitrost. 
Igram tudi golf, imam svojo golf opre
mo z vsemi palicami in posebne roza 
žogice (smeh). Rada berem knjige in 
pogledam kakšen film ali serijo. Všeč 
sta mi knjigi Metulj in Pijevo življenje, 
to je tudi film, ki sem ga nazadnje gle
dala. Izdelujem nakit, bolj konkretno 
uhančke, ki jih rada podarim komu za 
rojstni dan ali posebno priložnost.

Se eno vprašanje »iz firbca«, ko
liko parov smuči imaš? Lahko po
veš še kakšno zanimivost o sebi?
Smuči imam kar veliko, približno šest 
parov smuči za slalom, pet za velesla
lom, deset za smuk ter deset za super
veleslalom. Veliko imam tudi druge 
opreme: dve čeladi, šest parov palic

(nekaj za rezervo), dva para smučar
skih čevljev, dva dresa za tehnične ter 
pet dresov za hitre discipline, tri pare 
rokavic in štiri pare očal.
Na smučanjih zelo rada snemam vi
dee, na primer o naših treningih, po
tovanjih iz Evrope v Južno Ameriko ali 
v Kanado ter Ameriko, kakšne smešne 
stvari. Potem jih zmontiram, da nasta
nejo filmčki, dolgi približno 10 minut. 
Objavljam jih na VouTubu pod ime
nom Slovenian Ladies Alpine Ski Team.

Eva Baš

Pa ju imamo, novo leto in novega predsednika Kjš.
Klub bo odslej vodil Rok Kalan, na občnem zboru, ki smo ga tokrat izpe
ljali že decembra, pa so volivci izglasovali še nekaj novih članov izvršne
ga odbora Kjš. Športni resor bo po dolgoletnem mandatu Simona Lav
tižarja prevzel mladi Nik Prešern, za kulturo bo po novem skrbel Anže 
Čarni, mesto tajnika pa bo po delavnem Mihu Rezarju pripadlo Tei Noč. 
Za odnose z javnostmi bo skrbela Ema Zupan. Od stare ekipe ostajata 
Maja Nučič za turizem in Grega Mihalič kot blagajnik.

VOLITVE 2012
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KAJ BOMO POČELI JANUARJA?
Tokrat smo se za vas pozanimali, kakšne možnosti nam v zimskem 
času ponujajo Jesenice z okolico. Kot vemo, smo za marsikatero dejav
nost včasih prikrajšani zaradi prenizkih temperatur ali slabega vre
mena. Na žalost se letos zima ni pokazala v vsej svoji veličini, tako da 
januarja naše oči namesto belih vidijo zelene odtenke.

Vseeno poglejmo, kakšne možnosti 
imamo, če je zima tista prava. Nam 
najbližje smučišče, Španov vrh, nam 
ponuja odlično smuko po ugodni ceni, 
le vožnja s sedežnico traja nekoliko 
dlje. Smučišče trenutno ne obratu
je, saj je njegovo delovanje odvisno 
od naravnega snega. Druga možnost 
je naravna sankaška proga v Savskih 
jamah, ki poteka po gozdnih cestah. 
Možno je tudi rekreacijsko sankanje. 
V preteklih letih smo se lahko sankah 
po vzdrževani cesti, ki vodi z Valvazor
ja, vendar letos to ni mogoče. Vseeno 
pa se lahko odpeljete v Kranjsko Goro, 
kjer vam ponujajo nočno sankanje na 
urejenih in osvetljenih sankaških pro
gah. Tam se lahko odločite tudi za tek 
na smučeh, saj ponujajo približno 35 
kilometrov vzdrževanih prog.

Zaradi prenove ledene dvorane Pod- 
mežakla so tokrat odprli zunanje dr
sališče Podmežakla, ki je namenjeno 
tudi rekreacijskemu drsanju, lahko pa 
se pridružite curling društvu in se v 
njihovih terminih preizkusite v metu 
kamna. V okolici imamo tudi nekaj 
zasebnih zunanjih drsališč, ki sp

hodno rezervacijo omogočajo rekrea
cijski hokej na ledu.

Če vam zimski športi ne ležijo in že ko
maj čakate poletje, se lahko odpravite 
v pokriti bazen v Radovljici ter osveži
te svoje znanje plavanja. V bazenu so 
zaradi lažjega usklajevanja terminov 
za trening in rekreacijo postavljene 
proge.

Da vam bo pri izbiri še lažje, pa za vas 
skrbi tudi KJŠ s svojimi projekti in 
tako cenejšimi kuponi. Odločite se lah
ko za aerobiko, fitnes, squash in prej 
omenjen bazen v Radovljici, prav tako 
pa lahko kupite tudi cenejše karte za 
smučanje na Krvavcu ah Voglu.
Vsi, ki vam to predstavlja prevelik izziv 
ah finančni zalogaj, se še vedno lahko 
na lep sončen dan odpravite na daljši 
sprehod. V primeru slabega vremena 
pfRvzeihite v rpke kakšno dobro knjigo 
in še zapodite v vrstice.

vajte v teh nekoliko manj zimskih dn

Nika Plečnik

ittp://www.zsporti;jesenice.si/ t\l
http://wwv£kranj(ska\gora.si/zimske-aktRvvora.si/ziE?10



Aerobika TVD - 1 obisk 2,00 EUR

Aerobika TVD -10 
obiskov

20,00 EUR

Bazen Radovljica 2,00 EUR

Fitnes Žirovnica 28,00 EUR

Fitnes Samson (cel dan) 28,00 EUR

Fitnes Radovljica 30,00 EUR

Fitnes TVD Partizan 20,00 EUR

Frizer - žensko striženje 15,00 EUR

Frizer - moško striženje 5,00 EUR

Frizer - barvanje 20,00 EUR

Frizer - frizura 8,00 EUR

Hotel Špik - squash 6,00 EUR

Hotel Špik - izposoja 
opreme za squash (lo
parji, žogice)

3,00 EUR

Hotel Špik - kopanje in 
savna (cel dan)

15,00 EUR

Hotel Špik - klasična 25,00 EUR
masaža

Kino Planet Tuš Kranj 
(plačilo v kinu)

3,30 EUR

Kino Železar 1,50 EUR

Kolosej (40 EUR) 30,00 EUR

Manja - depilacija celih 
nog

12,00 EUR

Manja - depilacija 
polovice nog

7,00 EUR

Manja - nega obraza 16,00 EUR

Manja - relaksacijska 
masaža

16,00 EUR

Občinska knjižnica (do 
18. leta brezplačno)

5,00 EUR

Squash Bled (popoldne, 
Kompas hotel)

8,00 EUR

Squash Bled (dopoldne, 
Kompas hotel)

6,00 EUR

Sportpoint - servis 
smuči

12,00 EUR

Sportpoint - servis 
koles

12,00 EUR

Studio Vital (1 obisk) 5,00 EUR

Studio Vital (8 obiskov) 28,00 EUR

Studio Vital - solarij 50 
min

21,00 EUR

Studio Vital - solarij
100 min

40,00 EUR

Studio Vital - fitnes 
(mesečna)

28,00 EUR

Tenis Jesenice 2,00 EUR

Tenis Žirovnica 2,00 EUR

VVellness Živa (teden) 10,00 EUR

VVellness Živa (vikend) 12,00 EUR

Zlata Ribica (počitek + 
kopel + savna)

44,00 EUR

Zlata Ribica Masaža 28,00 EUR

Zlata Ribica Solarij (20 
žetonov)

24,00 EUR

Gornjesavski muzej 
Jesenice

BREZPLAČNO

Tandemski polet z 
jadralnim padalom

50,00 EUR

Tandemski padalski 
skok

140,00 EUR
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NAŠI ŠPONSKI PROJEKTI

SMUČARSKE VOZOVNICE TURNIR V NAMIZNEM TENISU
V času uradnih ur lahko redni člani 
KJŠ kupite kupone za dnevne štu
dentske smučarske vozovnice na Vo
glu in smučarske vozovnice za Krva
vec in Roglo. Kupite lahko 3 kupone 
na sezono, ki niso prenosljivi.
Cena kupona za Vogel za redne člane 
KJŠ znaša 16 EUR za vozovnico, ki 
velja med tednom (ne velja ob prazni
kih, vikendih in šolskih počiticah) in 
18 EUR za vozovnico, ki velja vse dni 
v tednu.
Subvencionirana cena za smučarsko 
vozovnico za Krvavec in Roglo, ki ve
lja vse dni v tednu, je 19 EUR, za vo
zovnico, ki velja le med tednom (ne 
velja ob praznikih, vikendih in šolskih 
počitnicah), pa 15 EUR.

FITNES ŽIROVNICA
Prav tako kot v prejšnjih mesecih, tudi 
v januarju popust na nakup karte za 
fitnes v Žirovnici. Stara cena 28 EUR, 
nova cena 24 EUR. Karto lahko kupite 
v času uradnih ur.

V petek, 11.1.2013, bo v prostorih 
MCJ potekal turnir v namiznem te
nisu. Borbe se bodo začele ob 19.30. 
Prijavnina za člane KJŠ znaša 3 EUR 
in vključuje prijavnino, prigrizek in 
osvežilno pijačo. Prijave pobiramo na 
uradnih urah do 11.1.2013.

SMUČANJE SCHLADMING
V soboto, 12.1.2013, gremo smu
čat v Schladming. V primeru slabega 
vremena bomo datum smučanja pre
stavili na kasnejši termin ali pa izlet 
odpovedali. Na izlet se lahko prijavijo 
redni člani in simpatizerji, plačajo pa 
si le smučarsko vozovnico (odrasla 
dnevna: 44,50 EUR), prevoz krije KJŠ. 
Ura odhoda z bencinskega servisa 
Hrušica ob 6.30, povratek je predvi
den okoli 18.00.
Prijave pobiramo do sobote, 
5.1.2013.

NAPOVEDUJEMO IZLET V 
BENETKE!

______________ / , _____________________________________________

NOVO! KJS IN

Sklenili smo novo sodelovanje, ki našim članom prihrani lepo vsoto de
narja pri izpitu za avto in motor. Podrobnosti so objavljene na naši sple
tni strani.
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DODATNI POPUSTI ZA ČLANE KJŠ

K-FOTOGRAFIJA (CENTER TUŠ 
JESENICE) - 15 %
K-Fotografija (Cesta železarjev 4b, 
center Tuš) nudi vsem članom KJŠ 
15-odstotni popust pri vseh foto
grafskih storitvah. Če popust želite 
uveljaviti, morate predložiti veljavno 
člansko izkaznico.

PICERIJA FONTANA - 20 %
Picerija Fontana nudi 20-odstotni po
pust na vse jedi. Če jedi naročite na 
dom je dostava brezplačna, embalaža 
pa se doplača.
Cesta maršala Tita 106 (zraven Ma
vrice)
4270 Jesenice 
Tel.: 059 226 439

ŠPORT 23 - 15 %
Trgovina Šport 23 nudi 15-odstotni 
popust na vso redno ponudbo blaga 
v trgovini (hokejska in športna opre
ma).
Gregor Magazin s.p.
Cesta maršala Tita 57 
4270 Jesenice 
Tel.: 051/604-656

SVET ŠPORTA JESENICE - 15 %
Trgovina Svet športa nudi 15-odsto
tni popust na vse redne cene blaga v 
trgovini (razen gorništva) ter na ser
vis koles in smuči. Na program gorni
štva nudi 10-odstotni popust.
Svet športa Jesenice 
Cesta maršala Tita 16 
Tel.: 04 5836-120

FRIZERSKI SALON MONIKA 
(MOJSTRANA) - 10 %
Frizerski salon Monika nudi 10-od- 
stotni popust na vso ponudbo. 
Frizerski salon Monika, Monika Je
reb Klinar s.p.
Dovje 27 
4281 Mojstrana 
Tel.: 041 569 615

FRIZERSKI SALON URŠKA - 10 %
Frizerski salon Urška nudi 10-odsto- 
tni popust na vse storitve. Frizerski 
salon Urška, Urška Jerala s.p.
Moste Sla, Moste 
4274 Žirovnica
Tel.: 031 660 365, 04 580 12 40
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KJŠ Rogla 2012

V upanju, da bo 21. 12. '12 konec sveta in bomo s tem odrešeni marsikaterih 
muk, ki sledijo v januarju in februarju, smo se optimistično odpravili na ne
kajdnevne priprave na »nebesa«. Nebesa si seveda razlagamo po svoje in temu 
primerno smo bili tudi opremljeni.
Smučarija je bila dokaj v redu, hrana je bila več kot odlična, opojni napitki pa 
so tekli v potokih. Na konec sveta smo se pripravili z zadostno količino drv za 
primer, če bi ugasnilo sonce, v primeru vesoljnega potopa pa smo imeli nekaj 
metrov višinske razlike prednosti.
Črni dan, 21.12. '12, nas je popolnoma razočaral. Čez dan je bilo sončno in na 
splošno je vse potekalo narobe, saj med protesti niso požgali niti Maribora niti 
Ljubljane in tudi od večerne »zabave«, obljubljene s strani deklet, ni bilo nič. 
Tako so si nekateri tolažbo želeli poiskati pri priletnih natakaricah in na koncu 
tudi oni ostali praznih rok. Na dan odhoda smo se odpočili še v termah Zreče, 
kjer imajo odlične savne in kar zadovoljive bazene, ponujajo pa tudi mize za 
pisanje seminarske naloge.
Na koncu smo v piceriji prišli do zaključka, da nam tako izvrstnega podaljšane
ga vikenda ne more pokvariti niti neuspešen konec sveta niti tečna natakarica. 
Ob takšnih dnevih se res okusi kanček nebes, padec v resničnost s prekrokano 
glavo pa je na žalost še toliko hujši.

Srečno, zdravo in uspešno 2013! Vaš Rok.



FOTO KOTIČEK

Tut smučal smo; foto; Ema Zupan Gotof je; foto: Ema Zupan

Sontanje; foto: naključna prijaznica Obisk učencev OŠ Poldeta Stražišarja; 
foto: Nermina Halilič

Fertik; foto: Žiga Ropret Občni zbor; foto: Žiga Ropret
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